
   
  

Concept verslag ALV VGVZ   
19 juni 2023, 14.30 – 17.00 uur 

Locatie: Ulu Moskee  

 

Aanwezigen: Hilda Akkerman- de Haan, Arend van Baarsen, Hans Baart, Caroline Bezemer, Jan 

Biemans Hielke Bosma, Anja Bruijkers, Marion Claassens, Karin Derks, Ellen Enderlé, Jan Engbers, 

Joep van de Geer, Anna van Gessel, Nienke de Graaf, Alida Groeneveld, Els Groeneveld, Rianne 

Halsema, Bram Hart, Sandra Hermanus-Schröder, Laura Hendrik, Klaas van Hoek, Vicky Hölsgens, Kim 

Jansen-Oberink, Ruud Jellema, Selma Kajim, Marjan Koppejan, Lia Koppens, Robert Koorneef, Ellen 

Leijdens, Sandra Lem, Jamal Mekdadi, Tony de Meulder, Janie van Middelkoop, Brecht Molenaar, 

Aynur Kus Bilgic, Han Prins, Quang Nguyen, Nienke Overvliet, Ria Pasterkamp, Leon Pouwels, Maurice 

van der Put, Marc Rietveld, Peter Rouw, Martijn Rozing, Aardjon Schimmel, Jabin Schilling, Jorien 

Schippers, Anton Scholte, Ren van Schrojenstein Lantman, Gerhard Schuil, Guido Schurmann, Yvette 

Seegers, Chantal Sluijsmans, Ria Soers, Joke Sprey-Kooijman, Wim Staal, Christel Steenhart-van 

Twillert, Femke Stock, Diana Tjeerdsma Beens, Sieteke Vandebriel, Joost Verhoef, Annemarie van de 

Vecht, Marlies Verlinde, Jolanda Villerius, Rob Vos, Anneke de Vries, Paula van der Wal, Martin 

Walton, Willemien Winkel, Theo de Zwart 

Bestuur/staf: Moritz Pfähler, Hans Schepers, Elsbeth Littooij, Sylvie de Kubber, Marleen Moors, Linda 

van Loenen. Karin Seijdel, Rozanne van der Veur  

Kadidaat bestuurders: Devanand Mahabir, Brigitta Scheepsma, Brahim Taoufik. 

Aantal aanwezige stemgerechtigden: 55 leden 
 

Programma  
10.00 uur Symposium (Uitnodiging, Bijlage 00.) 

14.30 uur pauze/ inloop ALV 

15.00 uur       ALV Ledenvergadering van de VGVZ. 

16.30 uur         Borrel 

 

Algemene ledenvergadering  

 

1. Schets visie VGVZ, ter informatie. 
Uitgesproken door Elsbeth.   
Chantal Sluijsmans We sturen graag onze goede wensen naar Ralf.  
 

2. Opening en agenda (Bijlage 01). 
 

3. Vaststellen verslag van de ALV 2022 (Bijlage 02). 
Het verslag is vastgesteld, met dank aan Rozanne.  
 

4. Ter kennisgeving Jaarverslag VGVZ 2022, we geven toelichting hierop (Bijlage 03). 
Ria Pasterkamp het netwerk van de VGVZ wordt gelukkig uitgebreid. Veel instanties 
vragen een bijdrage. Hoe kunnen we het zo organiseren dat het (vrijwillige!) bestuur dit 
goed kan blijven dragen? Er wordt hierin ook draagkracht van de leden gevraagd, we zijn 
een vereniging. Het gevaar van professionalisering is dat de leden te veel op afstand 
komen te staan.  
Moritz Phaler de opkomst getuigt van grote betrokkenheid van de leden.  



Anja Bruijkers in het jaar verslag miste ik het contact met de Synode/ kerken.  
Quang Ngyuyen vraag over het uitbreiden van de werkvelden. Wat is de ambitie van VGVZ 
voor het werkveld justitie/ defensie /politie.  
Moritz: we willen de vereniging voor ALLE geestelijk verzorgers zijn. De collega’s van die 
werkvelden zijn uitgenodigd om zich aan te sluiten bij de VGVZ. Toch merken we nog 
steeds dat de meeste collega’s die lid zijn afkomstig zijn uit de zorg.  
 
Het jaarverslag 2022 is vastgesteld, met dank aan iedereen die daar een bijdrage aan 
heeft geleverd.  
 

5. Financiële zaken -Ter goedkeuring 
a) Verslag kascommissie over jaarrekening 2022 (bijlage 04). 

Hans Schepers introduceert de leden van de kascommissie:  Frans en Jan.  
Zij lichten hun beoordeling over de jaarrekening toe. Samen gesteld door Trudy de Kroon.  
-Kiezen nieuwe leden van de kascommissie.  
Jan Biemans wil nog aanblijven voor een termijn.  
Pieter Jan Bougie, Willemien Winkel en Marion Claassens willen aansluiten bij de 
kascommissie.  

b) Financiële verantwoording 2022 - (bijlage 05), ter goedkeuring en decharge verlenen aan 
bestuur voor het gevoerde financiële beleid. 
Maurice van der Put vraag over positief saldo. Het is een verschil met vorig jaar, dat baart mij 
wel zorgen. Zijn er reserves voor als we in een negatief saldo?  
Hans Schepers dat klopt, was ook niet de prognose. Het heeft te maken met het afnemende 
ledenaantal. Er zijn serieuze reserves, dat is ook nodig. Twee maal de jaarsalarissen van onze 
medewerkers van de staf.  
Ria Pasterkamp het viel me op dat de bureaukosten flink gestegen waren, ook andere kosten. 
Wat is hierbij je grootste zorg en hoe ga je dat dekken?  
Hans Schepers alles is duurder geworden, ook loonstijgingen, TGV en FBPN/ administratieve 
ondersteuning zijn de hoogste kosteposten. We hopen dat het ledenaantal blijft toenemen, 
dat is wel een grote zorg. We willen dit jaar geen lidmaatschapsverhoging doorvoeren. We 
onderzoeken of TGV digitaal uitgebracht kan worden in de toekomst. Dat zijn verschillende 
afwegingen. Het is wel een noodzaak om een stevige staf bezetting  
Harm Prins in de cao van de UMCS staat dat lidmaatschap vergoed wordt door de werkgever. 
Dat is een mooi streven voor het bestuur om dit voor alle werkvelden geregeld te krijgen.  
Quang Nguyen plaatsvervangend afgevaardigde samen met Marieke Termeer. voor CAO 
onderhandelingen bij de FBZ, er zijn nu verschillende CAO onderhandelingen gaande. Maar 
voor sommige werkvelden worden door andere partners  
Joep van de Geer moeten we accreditatie ook verplicht stellen in alle werkvelden?  
Hans Schepers we willen inderdaad ons vak sterk maken 
Loes Berkhout Is het reeel dat we blijven groeien? Er zijn weleens meer leden bijgekomen? 
Wat doen we als de ledenaantallen niet toenemen?  
Hans Schepers dat is een reele vraag, de nieuwe penningmeester neemt het mee.  
Ellen Leijdens ik werk als ZZP-er in GV-thuis, moet zelf mijn lidmaatschap betalen. Wil dit 
graag meenemen als overweging voor eventuele lidmaatschaps verhoging.  

 
Degarge is verleend aan het bestuur voor 2023. 
 

c) Begroting 2023 - verkorte versie, ter informatie (bijlage 06). 
 

d) Meerjarenbeleidsplan 2022-2023, ter informatie (bijlage 07). 
 



6. Uitreiking van de VGVZ- Research Award 2023  
Niels den Toom is de winnaar. Een laudatio wordt uitgesproken door Hanneke Muthert. Naar 
aanleiding van zijn onderzoek in het kader van het case-study project olv Martin Walton. The 
perceived impact of participation in a Dutch research projecct on chaplains’ professionalism. 
Niels was zelf niet aanwezig om de oorkonde in ontvangst te nemen, maar het zal hem 
worden toegezonden. Met felicitaties namens de commissie wetenschap en VGVZ.  
De publicatie van het case study project is uit gekomen; Richting, repetoire, resultaat. Op 5 
oktober zal er een presentatie zijn van de resultaten. (link UCVG.)  

 

 
7. Bestuur  

Voordracht nieuwe leden bestuur, ter schriftelijke stemming: 
a) Mededeling: Kandidaat voorzitter: Elsbeth Littooij. Het bestuur kiest zelf uit hun 

midden een nieuwe voorzitter.  
b) Op de ALV waren 55 stemgerechtigde leden en die hebben allen hun stem 

uitgebracht. De uitkomst van de stemming was als volgt: 

• Devanand Mahabir: 
o 51 voor 
o 4 onthouding 

• Brigitta Scheepsma: 
o 51 voor 
o 4 onthouding 

• Brahim Taoufik: 
o 52 voor 
o 3 onthouding 

 
c) De nieuwe bestuursleden stellen zich kort voor.  
d) Oproep voor openstaande vacature tot secretaris: solliciteren kan nog.  

 
8. Afscheid aftredende leden bestuur 

Moritz leest een stuk voor ter gelegenheid van zijn aftreden.  
Elsbeth spreekt Moritz en Hans toe als afscheid.  
 

9. Rondvraag en sluiting 
Ria Pasterkamp niet alleen de VGVZ, maar ook de SKGV heeft versterking nodig voor het 
bestuur. Zie de website van de SKGV voor de vacatures.  
Sandra Hermanus waarom is gekozen als locatie voor een moskee?  
Rozanne de moskee is centraal gelegen en ze hebben lekkere hapjes.  
Jabin Schiiling schrok van TGV te duur  
Loes Berkhoud bevoegdheid wel verantwoordelijkheid maar bevoegdheid in de staf en 
bestuur?  
Anne Stael afstemming strategie met ScL.  
 

Dank aan alle organisatoren en betrokkenen.  

Afsluitende borrel  


